
 

Προς το Προεδρείο της Βουλής των Ελλήνων 

ΑΝΑΦΟΡΑ 

Για τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης & Τροφίμων 

Θέμα: «Χωρίς αποζημιώσεις οι αγρότες του Βερμίου» 

 

Η Βουλευτής Π.Ε. Κοζάνης κ. Βέττα Καλλιόπη καταθέτει αναφορά προς 

τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης & Τροφίμων, με συνημμένη την επιστολή 

του Αγροτικού Συλλόγου Βερμίου, οι οποίοι διαμαρτύρονται γιατί δεν έχει 

εξασφαλιστεί η αποζημίωσή τους για τις ζημιές του 2024 σε κεράσια, μήλα και 

ροδάκινα ενώ υπάρχουν ακόμη εκκρεμότητες για την πληρωμή του 

προανθικού σταδίου 2021.  Παράλληλα αιτούνται να υπάρξει ενεργειακός 

χώρος για τις ενεργειακές κοινότητες των αγροτών, αλλαγή του κανονισμού 

του ΕΛΓΑ σύμφωνα με τις απαιτήσεις της κλιματικής αλλαγής, επαναφορά της 

συνδεδεμένης σε μηλοπαραγωγούς και καλλιεργητές καλαμποκιού και μείωση 

του κόστους παραγωγής. Κατόπιν των ανωτέρων καλείται ο αρμόδιος 

υπουργός να απαντήσει και να δώσει λύσεις στα αιτήματα και στα 

προβλήματα των αγροτών, σε μια περιοχή που βιώνει ήδη τις τραγικές 

συνέπειες της πολιτικής της κυβέρνησης και τα επακόλουθα της άναρχης και 

βίαιης απολιγνιτοποίησης. 

 
Επισυνάπτεται η επιστολή με τα αναφερόμενα σχετικά. 

Παρακαλούμε για την απάντησή σας και τις σχετικές ενέργειες καθώς 
και να μας ενημερώσετε σχετικά. 

Αθήνα, 6 Φεβρουαρίου 2025 

Η καταθέτουσα Βουλευτής 

 

Βέττα Καλλιόπη 



 

  



  

  



 

 


